
 
 

 
 

 
 

 
GEMEENTERAAD/RAAD VOOR MAATSCHAPPELIJK WELZIJN    STAD MECHELEN 

 

SCHRIFTELIJKE VRAAG BUITEN DE RAADSZITTINGEN 

 

Indiener : Freya Perdaens 

 
Datum: 3 augustus 2023 

 
Onderwerp vraag: bijenpopulatie in Mechelen 

 
 

Toelichtende nota 
 

In het Mechels bestuursakkoord 2019-2024 lezen we het volgende:  
 

“501. De bijenpopulatie is van groot belang. De stad zet in op bijenhotels en bij-
vriendelijke plantkeuze. We ondersteunen private initiatieven die de bijenpopulatie in 

Mechelen ten goede komt. [Op basis van N-VA]” 
 

Ik had hierover de volgende vragen: 

1. Hoeveel private initiatieven die de bijenpopulatie ten goede komen 
ondersteunde de stad Mechelen sinds 2019? 

2. Op welke manier heeft de stad deze legislatuur ingezet op bijenhotels en 
bijvriendelijke plantkeuze? 

3. Zijn er nog andere manieren waarop de stad Mechelen deze legislatuur de groei 
van onze bijenpopulatie hielp groeien? 

 
 

 
 

 
 

 
 

 

         Freya Perdaens 
 

 

Formulier als bijlage mailen naar gemeenteraad@mechelen.be. 
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